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Dagsorden til Beboer/Pårørende 
råd Rosenfeldthusene  
   

 
Dagsorden til møde 
Den 18. september 2023 kl. 15.30 til 17.00 (17.15) store personale rum   
 
MØDEDELTAGERE  
Jane Hummelshøj, formand/  
pårørende 
Lone Sabat, Pårørende 
Susanne Krebs, Pårørende 
Maibritt Jensen, pårørende 
 

Personale fra Rosenfeldthusene 
Per, Beboer repræsentant 
Jetta Stage, afd. leder (referent) 
Ordstyrer: Susanne 
 

 
 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Velkomst 

 
 
 

Sag nr. 2  Opsamling fra mødet i maj 2023 
(Herunder visiteret rengøring, billeder af mad og evt. andet ) 
 
Der er opsamling på spørgsmålet fra sidst vedr. visiteret rengøring.  
Det bliver oplyst, at der p.t. er 7 borgere med ekstra selvbetalt 
rengøring. Der er stadig interesse fra pårørende om, at følge op på 
de selvbetalte rengøringsaftaler da der blandt de 7 kan være borgere 
der er berettiget til visiteret rengøring.  
Jetta følger op og giver opgaven til pædagogerne som tager kontakt 
til sagsbehandleren/visitationen for mere.  
 
Billeder af maden:  
Der er et hængeparti mht. visualisering af mad. (Mere pædagogisk 
tilrettelagt når borgere skal vælge).  
Jetta nævner det er en stor opgave og der er tvivl om den kan 
opfylde behovet for visualisering og reelt valg, da maden kan være 
anderledes sammensat fra gang til gang på medfølgende madliste fra 
MadTilHverdag.  
Jetta vil gerne igen tage kontakt til MadtilHverdag for at høre om 
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 Dagsorden 
mulighederne.  
 

Sag nr. 3  Nyt fra husene, hændelser, aktiviteter, andet….  
Per fortæller begejstreret om turene til musikcafeen. Nogen gange er 
de både bus og bil afsted da flere borgere interesseret. Per fortæller 
om Klub Stjerneskud hvor der også er nogen beboere tilmeldte. Der 
er transport fra Rosenfeldthusene i egne busser til ankomst og 
afhentning.  
 
Der bliver fra pårørende spurgt til, om Rosenfeldt selv betaler for den 
kørsel. For der menes det skal betales af §104 tilbuddet. Særligt fordi 
det er kendt, at borgere fra bofællesskaberne hentes i en bus på 
stationen. (?)  
 
 

Sag nr. 4  Ønsket punkt vedr. beboer kost / økonomi   
Der er kludder i registreringer når beboerne spiser på 
aktivitetscentre/beskæftigelsen.  
 
Pårørende fortæller at det alt for ofte ikke registreres i de enkelte 
huse.  Der er for mange tilfælde hvor beboerne har spist frokost på 
Ejegod/AKU centret  men også betaler på Rosenfeldthusene.  
Vi taler om, der mangler en god tydelig rutine internt så personale får 
krydset korrekt af og husker det i praksis hver dag. Rikke vil 
eftertænke en mere tydelig arbejdsgang for korrekt afkrydsning og 
tydelige arbejdsrutiner for afkrydsning.  
 
Pårørende nævner, at hun oplever mangel på registrering af alle 
måltider, også manglende overenstemmelse mellem måltider hos 
forældre qua måltid på Rosenfeldt (MadTilHverdag).  
 
Rikke oplyser, at der ellers fin balance mellem madudgifter og 
kostbetalinger.  
Det beboer betalte beløb er umiddelbart godt afstemt til udgifter til 
kost generelt.  
 
 

Sag nr. 5  Pårørende og dødsfald / sorg hos beboerne.  
Vi taler om informationer om dødsfald og hvor meget information der 
kan forventes i tilfælde af en beboer dør. Der tales om oplevelse 
omkring sorg og de forskellige måder det håndteres på. Beboerne er 
meget forskellige i deres udtryk og støttes på forskellig vis.  
Jetta fortæller, at information generelt er forudsat pårørendes 
samtykke mht. orientering.  
Men personalet er meget opmærksom på beboernes reaktioner.  
Der vil og bliver også indhentet samtykker med begrundelse i, at der 
bedre kan tales med ens datter, søn, søster, bror om det hændte.  
Der spørges altid relativt hurtigt til samtykke for orientering vedr. de 
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beboere der deler fælles hus med den afdøde. 
  
Jetta gør opmærksom på, at Rosenfeldthusene har en meget 
velbeskrevet procedure for dødsfald og den indeholder også 
spørgsmål om samtykke…..  
 
 
 

Sag nr. 6  Pårørende arrangementer / Julekomsammen d. 13. dec. 16-
18 
Arrangementet den 13. dec. Fastholdes. Æbleskiver og gløgg i de 
enkelte huse. Pårørende nævner LUCIA optog nu det er på den dag 
:)  
Jetta vil undersøge om vi kan finde nogen der vil gå LUCIA eller evt. 
undersøge om nogen skolebørn tager ud til glæde for andre….  
 
 

Sag nr. 7  Orientering fra ledelse (tilsynsrapport, personale status, 
sundhedsfagligt/kompetence profiler mv., 
bygninger/køkken).  
Jetta nævner tilsynsrapport som kom sidst i Juni 2023. (Gældende 
tilsyn fra januar 2023). Der er som tidligere nævnt, stor 
opmærksomhed på fastholdelse af medarbejdere og vikar 
forbrug/gennemstrømning af personale. Derudover er der i samlet 
vurdering opmærksomhed på dokumentation og det fortsat løftes til 
systematisk anvendelse.  
 
Personale:  
Der er ansat ny – meget erfaren nattevagt. Han starter uge 40 i 
første nattevagtsuge (lige uger).  
Team 2 har fået en ny fuldtidskollega, Tina som er erfaren fra andre 
botilbud.  
Der har siden sidst været en opsigelse, Camilla i hus 1. som ønskede 
at komme tilbage til et job uden aften og weekendvagter.  
En vikar er ansat i en periode i hus 1.  
Jetta fortæller, at det er vanskeligt at rekrutterer til faste stillinger.  
2 x har annonce på en 30 timers stilling været opslået uden ”gevinst” 
for en kvalificeret ansøger.  
 
Jetta fortæller det heller ikke længere er nemt, at få helt stabile 
vikarer. Mange unge rejser, også i sommerferien og derfor er 
sommerferie også en udfordring når der skal fordeles ferie i 
hovedferie perioden for så mange. Derfor har det været nødvendigt 
med vikar bureau.  
 
Kompetence profiler.:  
Der er udarbejdet sundhedsfaglige kompetence profiler for de fleste 
medarbejdere. En kompetence profil betyder, at personalet ”oplæres” 
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i at kunne håndtere fx en særlig creme behandling eller må dryppe 
øjne efter introduktion fra SSA eller sygeplejerske.  
 
Køkkener:  
Bobestyrelsen har ansøgt om midler til køkkener i alle huse. De er 
nedslidte og trænger til renovering/udskiftning.  
 
Kurser:  
Alle faste personaler har været på et omfattende internt kursus i 
neuropædagogik. Der er fortsat praksis supervision og kommende 
uddannelse er 10 og 11 oktober 2023.  
 
 
 

Sag nr. 8  Orientering og info fra formand (Jane).  
Jane har været til B/Pårørenderåds formands møde. Jane har undret 
sig over at vi i HOB (Handicap og botilbud) har haft forskellige 
udmeldinger vedr. deltagelse i Kultur idrætsfestivalen.  
Dog fortæller Jetta, at der er fuldt enighed om, at personale stilles til 
rådighed for kultur idrætsfestivalen fulde program for de beboere 
som ønsker det.  
Jetta har tidligere været i tvivl om fx Ejegod meldte til med borgere 
for det program som afvikles fra formiddag til eftermiddag. Måske det 
har ført til, at der har været forskellig udmelding.  
 
Der er ønsket møde med afd. leder RFH og Britta Grønberg for 
afklaring om i hvilket omfang Rosenfeldthusene stiller personale til på 
fx TEAM2010 arrangementer.  
 
  

Sag nr. 9  Ønsket punkt til dagen (Beboere og pårørende)  
Ingen ønskede punkter.  
 
 

Sag nr. 10  Valg af ny borger rep. / retningslinjer herfor.  
Der er enighed om, at der holdes valg hver andet år. Dvs. der vælges 
til hele Beboer pårørende rådet til sommerfest næste år.  
 

Sag nr. 11  Evt. / herunder ny mødedato  
 
Der ønskes mere viden om §83 og § 85 og § 105 …. Jetta sætter det 
på som punkt til næste møde.  
 
Næste møde aftales til 15. januar 2024 kl. 15.30 til 17.15.  
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